
Žáky v Pardubicích pasovali do prvních tříd hokejisté  

   

Pardubice 2. září (ČTK) - Až na jedinou výjimku dnes začal na všech základních školách v 

okresních a krajském městě Pardubického kraje školní rok. Na Základní škole Bratranců 

Veverkových v Pardubicích tradičně pasovali prvňáky extraligoví hokejisté. Škola má ho-

kejové třídy a spolupracuje s klubem. 

"Předávat šerpy mě to hrozně bavilo, byl jsem tu poprvé. Je to paráda, že máme 

takovouhle spolupráci se školou," řekl ČTK útočník Jan Mandát. 

Poprvé do školy šlo dnes v Pardubicích kolem tisícovky dětí. Už sedm let zůstává 

počet nastupujících prvňáků přibližně stejný, ale každý rok se školy víc plní, protože z 

devátých ročníků odchází přibližně o 200 žáků méně, než nastoupí do prvních. "Počet dětí 

v základních školách tedy roste. Za posledních pět let narostl počet žáků v ZŠ o víc než 

1000," řekla vedoucí oddělení školství Olga Havlíková. 

Odhadovat počty dětí na školách jen podle demografického vývoje radnice ne-

může. Do škol přicházejí děti cizinců, kteří se do krajského města stěhují za prací. "Město 

bohužel nemá nástroj, jak predikovat počty těchto dětí a následně včas připravit kapacity," 

řekla Havlíková. 

Osm základních škol v Pardubicích začíná školní rok s modernizovanými učebnami, 

zrekonstruovaná jsou sportoviště na ZŠ Závodu míru a ZŠ Studánka. Další třídu navíc má 

speciální ZŠ a MŠ A. Krause. Nově bude možné pokračovat na ZŠ Družstevní ve vzděláva-

cím programu Montessori i na druhém stupni, řekla Havlíková. 

V Pardubicích je 17 základních škol. Jediná ZŠ npor. Eliáše začne s výukou o týden 

později kvůli rekonstrukci jídelny. "Po dobu rekonstrukce bude dětem vařit menza Univer-

zity Pardubice," řekla Havlíková. 
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